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评论

上过他的课

-----------------------------
这学期文学课一直在探索Euro-
colonialism对世界的塑造与影响，但是把握住colonialism与systemic racism
和perpetuation of economic+socio-political
domination还是从这里开始的。该说Mills为分析哲学家吗？哲学与社科逐渐并驱，哲
学开始down to earth且开始清醒（非常不严谨的说法

-----------------------------
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西方对自己缔造世界的怀疑与自省

-----------------------------
Interesting

-----------------------------
白人主义至上理论

-----------------------------
很震撼。西方那些白人哲学家们一方面讲着平等自由，一方面又不平等地对待其他种族
的人，把他们排除在社会主流之外。从政治哲学上去分析和解决这个矛盾，brilliant。

-----------------------------
读了一半的内容

-----------------------------
也是大一教材……

-----------------------------
嗯嗯

-----------------------------
太厉害了这个理论。非常interesting。white supremacy

-----------------------------
It’s hard to construct a theory that is a counter image, a self-sustained narrative, and
a standpoint statement that is not limited to the author’s own position. The book
achieves most of the goals. Yet I doubt if sth theorizing “why Whites behave this
way” can be further elaborated. Maybe it is never the target of this book but I just
wonder.

-----------------------------
phi105教材重读。



-----------------------------
“We are blinded to realities that we should see, taking for granted as natural what are
in fact human-created structures.” - Charles W. Mills

-----------------------------
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